

2016 年天津大学暑假短期班招生简章

天津大学暑假短期班项目旨在为国际学生提供走进中国、感知中国的机会，使中国元素走入国际视野。通过汉语学习、文化学习和文化体验的交叉并行，使国际学生体验到中国文化的独特魅力。

1.报名时间：2016 年 4 月 1 日---6 月 17 日

2.分班：初级班、中级班

3.入学条件：年龄在 18—45 岁之间非中国籍公民，身体健康。

4.上课时间：2016 年 7 月 4 日---7 月 30 日 (共 4 周)

时间	行程安排
周一至周五	汉语课、中国文化课
	参观游览
周六、周日	自由活动

5.课程设置

汉语课：根据学生的汉语水平讲授日常常用的汉语表达。

中国文化课：学习并体验中国书法、中国绘画、中国剪纸、篆刻、太极拳、武术等课程。

参观活动：游览天津古文化街、南市食品街，参观天津博物馆和天津文化中心。

6.费用 (人民币)

(1)报名费： 420 元/人；

(2)学费：2400 元；

(3)材料费：200 元/人；

(4)住宿费：68 元/人/天（含电费），单人间。

7.申请材料：短期班申请表、护照复印件、2 张照片

申请人需将上述申请材料扫描发送至天津大学外国留学生招生办公室邮箱 iso@tju.edu.cn，并于报到时提交 2 张照片。无论录取与否，申请人材料均不退还。

8.联系方式

天津大学外国留学生招生办公室(留园 118 室)

中国天津市南开区卫津路 92 号 邮编：300072

电话：86-22-27406691 传真：86-22-27406147

E-mail：iso@tju.edu.cn

网址: <http://www.tju.edu.cn/sie/>；<http://www.tju.edu.cn>

Chinese Language Summer School of Tianjin University (2016)

Chinese Language Summer School of Tianjin University aims to offer international students a valuable opportunity to visit China and experience China. You are here not only to learn Chinese language, but also to experience the brilliant Chinese culture and civilization in an immersive and enjoyable environment ,where you can build your confidence in speaking Chinese.

1.Application Time: 1 April-17 June

2.Class Level: Elementary, Intermediate

3.Eligibility Criteria

Applicants must be a 18-45 years old citizen of a country other than the People's Republic of China, and be in good health.

4.Duration: 4 July---30 July (4 weeks)

Time	Agenda
Monday-Friday	Chinese Class, Chinese Culture Class
	Tianjin City Tour
Saturday, Sunday	Free time

5. Course and Activities

- Chinese Language: Everyday Chinese expressions are taught according to your Chinese language proficiency.
- Cultural Experience: Cultural courses include Chinese calligraphy, Chinese painting, Chinese paper cutting, Seal Cutting, Tai-chi, Martial Arts, etc.
- Sightseeing Tours: Visit Tianjin Ancient Cultural Street, Nanshi Food Street, Tianjin Museum and Tianjin Cultural Center.

6. Fees (RMB)

- (1) Registration fee: RMB 420/person;
- (2) Tuition: RMB 2400/person in total (4 weeks);
- (3) Learning Materials: RMB 200/person;
- (4) Accommodation: RMB 68/person/day (including electricity) , single room.

7. Application Materials

Application of Summer Program at Tianjin University, Photocopy of passport, 2 photos.

The applicants need to mail all above application materials to iso@tju.edu.cn and submit 2 photographs when register. Application materials will not be returned regardless of the result of application.

8. Contact

Address: International Admissions Office (Room118 in Liu Yuan), Tianjin University

No.92, Weijin Road, Nankai District, Tianjin, China Zip code: 300072

Tel: 0086-22-27406691 Fax: 0086-22-27406147

E-mail: iso@tju.edu.cn

Website: <http://www.tju.edu.cn/sie/> ; <http://www.tju.edu.cn>